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    Lucrările şedinţei ordinare ale consiliului local  au început la orele 9,30.  
              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti un numar de 10 consilieri, lipsand nemotivat d-ul Ciohodaru Ion.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.37/19.02.2016.  

          D-na consilier Guradeoaie Coca - presedinte de sedinta  supune spre 
aprobarea consilierilor urmatorul proiect al ordinei de zi:    
         1.-Proiect de hotarare privind aprobarea devizului general privind 
cheltuielile  de capital necesare realizarii obiectivului de investitie”Construire 
scoala cu 8 sali de clasa in comuna Balteni, judetul Vaslui” si aprobarea 
cofinantarii pentru aceasta lucrare in cuantum de  179,340.00 lei; 
        2.-Proiect de hotarare privind aprobarea  modalitatii de identificare a 
beneficiarilor de  tichete sociale; 
        3.-Proiect de hotarare privind stabilirea consumului de carburanti pentru 
autoturismul din dotarea Primariei comunei Balteni; 
        4.-Proiect de hotarare privind aprobarea PAAR pe anul 2016. 
        5.-Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii nr.6/29.01.2016 
privind stabilirea numarului de asistenti personali. 
               Se prezinta primul punct al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-nul 
Sahaidac Mihael – inspector. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la 
proiectul de hotarare privind aprobarea  devizului general privind cheltuielile  de 
capital necesare realizarii obiectivului de investitie”Construire scoala cu 8 sali 
de clasa in comuna Balteni, judetul Vaslui” si aprobarea cofinantarii pentru 
aceasta lucrare in cuantum de  179,340.00 lei; 
              Dupa prezentarea materialului de la primul punct al ordinei de zi , 
consilierii sunt rugati sa ia cuvantul. 
     D-ul Primar doreste sa mai faca cateva precizari si arata ca proiectul 
pentru construirea unei scoli cu 8 sali de clasa a fost inceput inca din anul 2006 
insa din diferite motive nu s-a dus la bun sfarsit si nu s-a realizat, de aceea s-a 
facut un alt proiect, am mers la Bucuresti pentru aceasta problema si acum in 
locul scolii vechi, vom realiza una noua, tot cu 8 sali de clasa, insa de data 



aceasta vom contribui si noi din bugetul local cu suma de 179,340.00 lei, 
aproximativ 5 % din valoarea totala a lucrarii. 
    D-ul consilier Coropcianu Vasile luand cuvantul arata  ca am inconjurat 
centrul comunei de scoli, insa ce facem cu natalitatea care este in scadere si nu 
stim daca o sa aiba cine invata in ele, ca asa ma facut si eu scoala din Chetresti 
cand eram primar si acum e goala – arata d-ul consilier-. Nu este rau ca va 
zbateti sa faceti  scoli, insa trebuie sa vedem si alte scoli, fiindca scoala din 
Balteni Deal e foarte afectata si trebuia investit ceva si in acea scoala.  
           D-ul primar ii raspunde d-ului consilier si arata ca este foarte veche si  
pentru cati copii sunt nu se merita investitia, avem microbuz si vom adduce la 
Balteni toti copii. 
  Nemaifiind discutii, d-ul presedinte de sedinta supune spre aprobare  
proiectul de hotarare  de la primul punct al ordinei de zi , care este aprobat in 
unanimitate de voturi. 
  Sedinta continua cu punctul  doi al ordinei de  zi  si se da cuvantul  
d-nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Sahaidac Mihaela–consilier,cu probleme de asistenta sociala. D-ul Primar 
prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind stabilirea 
modalitatii de identificare a beneficiarilor de  tichete sociale; 
  Se da cuvantul consilierilor. 
                     D-ul primar arata ca stimulentele  se acorda copiilor intre 3-6 ani 
care merg la gradinita si este in valoare de 50 lei fiecare tichet , se acorda lunar 
pentru rechizite,imbracaminte si alimente, pentru familii defavorizate. In caz de 
absente nemotivate nu se mai acorda aceste tichete. 
  D-ul consilier Leahu Gheorghe doreste sa cunoasca de unde se vor 
aloca fonduri pentru aceste tichete. D-ul primar ii raspunde ca de la bugetul de 
stat , deja noi am primit in cont 5000 lei si urmeaza sa facem rectificarea  in 
acest sens, arata d-ul primar.  
         D-ul Coropcianu Vasile, luand cuvantul,arata ca e bine ca s-a gandit 
statul  sa mai vina cu unele sume pentru completarea venitului unei familii, insa 
problema e,ca se da la cei necajiti care sunt asa fiindca nu muncesc si duc banii 
la crisma, sar putea si  aceste tichete tot pe bautura sa mearga cum sunt si 
alocatiile. D-ul primar arata ca nu se poate, fiindca legea prevede expres ce vor 
face cu aceste tichete. 
                    Nu mai sunt discutii la punctul doi al ordinei de zi. D-ul presedinte 
de sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare privind stabilirea 
modalitatii de identificare a beneficiarilor de  tichete sociale, proiect care este 
aprobat in unanimitate de voturi. 
                    La punctul trei al ordinei de zi  se da cuvantul  d-nului presedinte 
al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care este favorabil 
iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-nul Sahaidac Mihael 
– inspector. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare 
privind stabilirea consumului de carburanti pentru autoturismul din dotarea 
Primariei comunei Balteni; 
                     Consilierii si invitatii sunt rugati sa ia cuvantul 
                    D-ul primar vine cu unele precizari si arata ca aceasta cantitate de 
75 de litri de carburanti  era foarte mica, mai ales atunci cand avem si proiecte si 



suntem nevoiti sa alergam mai mult. La propunerea formulata in proiectul de 
hotarare de 200 litri de motorina, s-a avut in vedere faptul ca in anul 2006-2007, 
inainte de a se impune cota de 75 litri, cantitatea aprobata de consiliul local, tot 
200 litri era.  
                    D-ul consilier Leahu Gheorghe intreaba daca se mai fac foi de 
parcurs sau nu, si cum ramane cu banii de motorina de  pana acum. D-ul primar 
ii raspunde ca incontinuare se vor face foi de parcurs si ordine de deplasare, iar 
banii ii va plati,  fiindca este sarcina lui stabilita de curtea de conturi. 
                  D-ul consilier Bunea Ion, arata ca nu se pune problema, cat stabileste 
primarul  prin proiect, asa va aproba. 
                   Nu mai sunt discutii la acest proiect de hotarare  si  consilierii 
aproba in unanimitate  proiectul de hotarare de la punctual trei, supus spre 
aprobare, privind  stabilirea cotei de carburanti pentru autoturismul din dotarea 
primariei. 
                  Sedinta continua cu punctul  patru al ordinei de zi si se da cuvantul  
d-nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-
nul Vlaga Romica – responsabil SVSU. D-ul Primar prezinta Expunerea  de 
motive la proiectul de hotarare privind aprobarea PAAR pe anul 2016. 
                  Se da cuvantul consilierilor si invitatilor. 
                  D-ul Vlaga Romica arata ca anual suntm obligati sa aprobam PAAR, 
insa anul acesta s-au facut si cateva modificari in componenta centrului operativ 
al  CLSU in sensul ca s-a trecut d-ul viceprimar ca fiind  presedintele comisiei. 
                  D-ul consilier Leahu Gheorghe, considera ca prea multe atributii ii 
dam viceprimarului, ca s-ar putea sa nu mai faca fata. D-ul primar arata ca e 
bine asa, ca se misca repede. 
                  Ceilalti consilieri nu mai  doresc sa ia cuvantul, si d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la punctul  patru al ordinei 
de zi , care este aprobat in unanimitate de voturi. 
                   Se prezinta materialul de la punctul cinci al ordinei de zi, si se da 
cuvantul  d-nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de 
specialitate care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este 
prezentat de d-na Sahaidac Mihaela–consilier,cu probleme de asistenta sociala. 
D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind 
modificarea Hotararii nr.6/29.01.2016 privind stabilirea numarului de asistenti 
personali. 
                  Se da cuvantul consilierilor si invitatilor. 
                  D-ul primar arata ca ne aflam intr-o situatie nu prea normala 
deoarece multi tineri se confrunta cu multe probleme de sanatate. Am aprobat 
initial 4 posturi de asistenti personali in ideeea ca nici nu aveam bani la buget, si 
ne gandeam ca nu vor mai fi cazuri, insa, acum la inceput de an s-au primit deja  
3 cereri, 2 pentru indemnizatii si una pentru asistent personal  si e posibil sa mai 
primim pe parcursul anului, de aceea m-am gandit ca e mai bine sa aprobam un 
numar de 8 posturi de asistenti personali in ideea sa nu mai modificam din nou 
hotararea adoptata initial.  
                  D-ul Coropcianu Vasile intreaba cine sunt persoanele venite pentru 
aceste probleme. D-ul primar ii raspunde, si-i comunica persoanele:Atudorei 



Romica si Aparaschivei Emilia pentru indemnizatii si Pricop Nicu pentru 
asistent personal. 
                     D-ul  consilier Mihalcea Ioan arata ca aceasta femeie-Aparaschivei 
Emilia, era la Zapodeni, traia in concubinaj cu cineva, este posibil sa-i dam noi 
aceasta indemnizatie? Propune  sa fie respectata legea, fiindca a vazut un caz la 
Bistrita cand primarul a fost tras la raspundere pentru nerespectarea legii. D-ul 
primar arata ca are domiciliul la noi, si e legal.       
                     Discutiile s-au epuizat la acest punct si d-ul presedinte de sedinta 
supune spre  aprobare proiectul de hotarare de la punctul cinci al ordinei de zi 
care este aprobat de consilieri, in unanimitate de voturi. 
                     D-na presedinte de sedinta ar dori sa se mai discute si unele 
probleme  la discutii diverse fiindca la servici mai vin oameni care ma intreaba 
de ce preotul a interzis sa mai traga clopotele? 
                     D-ul primar arata ca nu a interzis nimeni, a vorbit cu preotul si 
clopotul se va trage incontinuare. 
                     Deasemeni d-ul consilier Grecu Vasile intreaba de cine au fost 
cumparate clopotele, fiindca daca au fost cumparate de oameni , nu vad ce 
impedimente ar fi. 
                    D-ul consilier Mihalcea Ioan arata ca aceste clopote sunt aduse de el 
personal de la Iasi , unul este cumparat de Luca care este decedat iar unul este 
din contributia oamenilor. 
                   D-ul primar arata ca zvonuri sunt multe insa sa ne vedem de  treaba.        
                   Deoarece discutiile s-au epuizat, d-ul presedinte de sedinta 
multumeste consilierilor si invitatilor pentru prezenta si declara lucrarile sedintei 
inchise. 
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